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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kulturminister Parisa Liljestrand (M)

2024/25:520 Den kyrkoantikvariska ersättningen

Äntligen har den kyrkoantikvariska ersättningen höjts, om än marginellt.

När kyrkan och staten gick skilda vägar föreslogs att staten successivt skulle 
tillföra medel till en nivå om 460 miljoner kronor per år.

Detta successiva införande slutfördes 2009. Sedan dess har ingen ytterligare 
höjning gjorts trots inflation och minskat penningvärde. Därför är regeringens 
och Sverigedemokraternas höjning om 30 miljoner per år ett efterlängtat steg i 
rätt riktning.

Om man räknar om detta till dagens penningvärde motsvarar de 460 
miljoner som det ursprungligen beslutades om nu mer än 700 miljoner kronor.

Med anledning av detta är min fråga till kulturminister Parisa 
Liljestrand följande:

 

Avser ministern att verka för fortsatta höjningar för att parera inflation och 
minskat penningvärde?

………………………………………

Runar Filper (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-28
Besvaras senast
2024-12-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


